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Dagordning

§1.       Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

 
§2.       Faställande av dagordningen.

 
§3.       Som protokolljusterare jämte ordföranden valdes Kjell G Sjöö. 

 
§4.       Föregående protokoll(Protokoll 6-05) gicks igenom utan anmärkning.

 
§5.       Inkomna rapporter eller skrivelser.

5a)       Fjärrvärme/varmvatten. Är ingående temperatur till fastigheten 60˚C så kan ev. problem med 
varmvattnet bero på trasig värmeväxlare eller reglerventil. Detta är fastighetsägarens ansvar. Utredning pågår 
gällande fjärrvärmen. 

5b)       Offert på snöröjning ifrån BEMAB har inkommit. Offerten accepterades och snöröjning har således 
beställts.

5c)       Kvarter 1 rapporterar att brunnar bredvid sandlåda är igenfyllda. Det beslutades att slamsuga alla 
dagvattenbrunnar inom samfälligheten. Thomas Andersson beställer.slamsugningen.

 
§6.       Ekonomi.

6a)       Kassören lämnade en ekonomisk rapport. Inga anmärkningar.

6b)       Extra insatser utförda av avgående kassör(Maja Sandkvist) kommer att ersättas med 11 025 kronor. 

 
§7.       Aktiviteter

7a)       Styrelsearvoden tas upp på ett kommande möte.

7b)       Information till kvartersombuden. Samtliga kvartersombud har nu kontaktats och fått skriftlig 
information. 

7c)       En uppdatering av den pärm som cirkulerar från ett kvartersombud till nästa är på gång.

7d)       Suppleanter/material förv. sköter inköp under städdag. 

7e)       Tvättstugan alltför ofta ostädad. Förslag på instruktion har framtagits. Skall stämmas av med 
tvättstugeansvarig.

7f)        Samfälligheten har tagit fram en hemsida (www.skogsbarens.org) med information m.m.

 
§8.       Övriga frågor.

8a)       Tommy Karp flyttar vid årsskiftet. Då Tommy är suppleant beslutades det att inte ta in en ersättare för 
resterande period och att Håkan Kassman ensam får stå som Material Förv. resten av tiden fram till årsmötet. 

http://www.skogsbarens.org/


 
§9.       Nästa möte hos Kjell G Sjöö på Blåbärsvägen 25, Tisdagen, den 17:e Januari  kl. 19:00

 
§10.      Ordförande förklarade mötet avslutat.. Styrelsen avnjöt hallonmuffins & choklad fyrkanter

 


